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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-8 
Rijeka,  05. 05. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 23. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
23. sjednica VMO Grbci održana je 26.04.2021. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice VMO Grbci održane 22.03.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Prijedlozi komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu 
2. Tekuća komunalna i prometna problematika 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović informirao je vijećnike o potrebi davanja prijedloga 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu. Prijedlozi komunalnih prioriteta šalju se na obradu 
nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, a konačno usvajaju po njihovoj obradi 
sukladno raspoloživim financijskim sredstvima. Na osnovu svih prihvatljivih prijedloga i u okviru 
raspoloživih financijskih sredstava VMO Grbci sastavit će listu komunalnih prioriteta za 2022. godinu 
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koja će po konačnom usuglašavanju s Gradom činiti sastavni dio prijedloga Plana raspodjele 
sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2022. godini. Plan usvaja Gradsko 
vijeće Grada Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u prosincu. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave vijećnici su jednoglasno odlučili da se kao prijedlozi 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu pošalju prijedlozi kako slijedi: 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

1 
Nastavak uređenja i opremanja rekreativne 
zone u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od 
kućnog broja 36 

uris i dvije fotografije 

Prijedlog VMO, 
nastavak usvojene 
stavke za 2020. 
godinu 

2 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Dalmatinskoj ulici u blizini kućnog broja 12 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 

3 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Dalmatinskoj ulici u blizini kućnih brojeva 1 i 6 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 

4 
Uređenje dječjeg parka u Dražičkoj ulici u blizini 
kućnog broja 4 i postava jedne nove sprave za 
dječju igru 

uris i jedna fotografija 
Prijedlog VMO na 
temelju prijedloga 
građana 

5 

Postava nadzornih kamera u sklopu rekreativne 
zone - nogometnog i košarkaškog igrališta te 
dječjeg parka u Dražičkoj ulici u blizini kućnog 
broja 4 

uris i dvije fotografije Prijedlog VMO 

6 
Nastavak izgradnje potpornog zida uz pokos u 
Primorskoj ulici jugozapadno od kućnih brojeva 
3B i 3C 

uris i jedna fotografija 

Prijedlog VMO, 
nastavak 
zamjenske stavke 
komunalnih 
prioriteta za 2020. 
godinu 

7 
Rješavanje odvodnje oborinskih voda u 
Buzetskoj ulici u blizini kućnog broja 17 

uris i jedna fotografija Prijedlog VMO 

 
AD 2 
 
2.1. G. Abramović informirao je vijećnike kako je na terenskom izvidu radi potreba za novim klupama 
te plastičnim sjedalicama na nogometnom terenu u blizini zgrade MO u petak, 2. travnja bila 
djelatnica nadležnog Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom radi sagledavanja stanja na 
terenu. Kada se izvrše radovi na zamjeni pletiva dotrajale ograde prema dječjem i košarkaškom 
igralištu (dogovorena sanacija s nadležnim Odjelom gradske uprave za komunalni sustav) nastavit 
će se komunikacija na ovu temu radi realizacije potrebne sanacije drvenih klupa i plastičnih 
sjedalica. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.2. G. Abramović informirao je vijećnike kako je MO Grbci zaprimio dopis građana Ulice Borik o 
problematici nepropisno parkiranih vozila na ulazu u Ulicu Borik. Dopisom se traži postava fizičkih 
prepreka za parkiranje – stupića kako bi se onemogućilo nepropisno parkiranje vozila. Dopis je 
proslijeđen nadležnima, TD Rijeka promet na službeno očitovanje te je zaprimljen odgovor kako se 
prijedlog za postavom fizičkih prepreka u trup ceste ne može podržati jer je Zakonom o sigurnosti 
cestovnog prometa isto zabranjeno. Građanima će se prenijeti odgovor i očitovanje nadležnih a 
problematična lokacija obići će se na sljedećem terenskom sastanku s predstavnicima TD Rijeka 
promet radi zajedničkog sagledavanja situacije na terenu. S obzirom na prometni znak zabrane 
zaustavljanja i parkiranja građane će se uputiti da svaku problematičnu situaciju mogu prijaviti 
nadležnima, Prometnoj policiji te Prometnom redarstvu. 
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Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.3. G. Abramović informirao je vijećnike kako su na dvije lokacije u Ulici Marije Grbac, u blizini 
kućnih brojeva 39 i 43 postavljena dva nova (od MO ranije zatražena) vertikalna prometna znaka 
koja upozoravaju vozače na pješake i djecu na cesti. Znakovi su postavljeni od strane nadležnih, TD 
Rijeka promet iz sredstava redovnog održavanja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.4. G. Đurković ukazao je na problematičnu situaciju neispravnog nožnog mehanizma za podizanje 
poklopca spremnika za komunalni otpad u Dražičkoj ulici preko puta k.br. 30. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Zahtjev za otklanjanje 
komunalnog nedostatka, odnosno zamjenu spremnika uputit će se nadležnima, KD Čistoća. 
 
2.5. Gđa. Radoš istaknula je kako smatra da bi sukladno najavljenom novom načinu skupljanja 
otpada od vrata do vrata te podjelom individualnih spremnika kućanstvima od strane KD Čistoća 
trebalo osmisliti prenamjenu (na lokacijama gdje je to moguće) prostora na kojima se trenutno 
nalaze spremnici za komunalni otpad. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s prijedlogom gđe. Radoš. Na određenim lokacijama prostor 
bi se mogao prenamijeniti u parkirališna mjesta ili osmisliti na drugi odgovarajući način. 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav uputiti će upit po ovom prijedlogu i zatražiti 
službeno očitovanje na temu. 
 
2.6. G. Abramović informirao je vijećnike o zaprimljenom dopisu od strane TD Rijeka promet na temu 
realizacije zahvata na postavi usporivača prometa po prioritetima MO Grbci po planskoj stavci na 
lokaciji Josipa Mohorića kod k.br. 68 i 49. Kako je realizacija svih stavki komunalnih prioriteta za 
2020. godinu prebačena na 2021. godinu bilo je potrebno revidirati stavke troškovnika te je revizija 
pokazala da bi potreban iznos prema troškovniku bio 14.212,50 kn što predstavlja razliku od čak 
5.587,50 kn. 
 
Zaključak: Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. S TD Rijeka promet 
ispitat će se način financiranja razlike po navedenoj stavci komunalnih prioriteta. 
 
2.7. Gđa. Radoš informirala je vijećnike o potrebi sanacije izokrenutog prometnog znaka STOP na 
izlazu iz Dalmatinske na Dražičku ulicu. 
 
Zaključak: Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Zahtjev za 
sanacijom proslijediti će se na postupanje nadležnima, TD Rijeka promet. 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Grbci  

      Tomo Abramović 

 


